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Posėdžio pirmininkė:  

Aleksandra Ladygo 

Posėdžio sekretorė:  

Aleksandra Ladygo 

Darbotvarkė: 

• Dekanato informacija 

• Atvirų durų diena 

• Mokyklų projektas 

• Tvarkaraščių apklausa 

• Kovo mėnesio MVP paskelbimas 

• Tinginių diena 

• Mechanikų dienos 

 

Svarstyta: Dekanato informacija 

Nutarta: Nepardavė fakulteto, nes nepasirašė sutarties. Už tai uždirbo 150 tūkst. (dėl fakulteto 

rodymo ir t.t.). Kitas aukcionas kovo 29 dieną, kaina 13,59 mln. Laboratorijų korpusas turėtų būt 

pastatytas apie rugsėjo vidurį, bet tikrai vėluos. Iki sausio 31 turėsime išsikraustyti, jei parduos MF 

per šį aukcioną, bet turėsime galimybę pratęsti šį laikotarpį iki gegužės už tam tikrą sumą. 

Ukrainos studentams kaip parama surinkta 12000 eur, bus paskirstyta kaip stipendijos. 

„Writefull“ programa (anglų kalbos taisymo įrankis word‘e) nupirkta studentams ir dėstytojams trims 

metams.  

Virš 30 studentų išvyksta į erasmus iš mūsų fakulteto. 

 

Svarstyta: Atvirų durų diena 

Nutarta: Atvirų durų diena vyks balandžio 29 dieną. Atstovybei duoda vietos, bet reikia nuspręsti, ką 

veiksime su mokiniais. Aptaria kiekviena SA F, o po to išrinksime geriausias idėjas. Pasiūlymai: 

papasakoti apie SA, kviesti į fuxų stovyklą, sugalvoti energizer‘ių, bet mes už paprastus 

pasikalbėjimus su moksleviais be papildomų veiklų. 
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Svarstyta: Mokyklų projektas 

Nutarta: Į projektą prisideda Viltė, Vanesa ir Mantas, bet nevažiuos į mokyklas, o pagalba su 

informacijos rinkimu, taip pat gali prisidėti ir kiti. Aptarta, kas kodėl pasirinko studijuojamą 

programą, kad išsiaiškinti, kokia informacija bus aktuali moksleiviams. 

 

Svarstyta: Tvarkaraščių apklausa 

Nutarta: Tvarkaraščių apklausa įvykdyta, padaryta analizė ir aptarta su dekanu. Dėl egzaminų 

tvarkaraščių sudarymo tvarkos: kitam semestrui bus padarytas blankas, kuriame seniūnai galės rašyti 

grupių pageidavimus dėl egzaminų eiliškumo, tarpų ir t.t. Žiūrėsime, ar atsižvelgs. Taip pat nemažai 

studentų parašė neigiamus komentarus apie administraciją (Rasytė the best), dekanas sakė 

pašnekės, kad bent normaliai aiškintų, kodėl neįmanoma kažko pakeisti. 

Svarstyta: Mėnesio MVP 

Nutarta: MVP - Justas ir Laurynas. 

 

Svarstyta: „Tinginių diena“ 

Nutarta: Balandžio 4 – 7 einame kviesti kitus fakultetus į „Mechanikų dienas“. Už pakvietimus 

atsakingas Saulius (paskiria darbą kažkam iš RsV), už išvykas Mantas, socialinis eksperimentas, jei dar 

skaitote, parašykite komentaruose, kurią šalį aplankėte paskutinį kartą, o jei nepamenat, tai kurią 

norėtumėte pamatyti. 

 

Svarstyta: „Mechanikų dienos“ 

Nutarta:  

Renginio vedėjai: Viltė, Dovydas G., Laurynas 

Atsakingi žmonės už vedimą į laboratorijas: Vanesa, Mantas, Aleksandra, Saulius, Viktoras ?, Lina, 

Viltė, Laurynas. 

Tariamasi, dėl paskaitos su Teltonika, Linkmenų fabriko paskaitos nebus, bet duos eksponatų, tą laiką 

paliekame laisvesnį, kad studentai turėtų pertrauką, o moksleiviai galėtų pažiūrėti eksponatus ir 

pabendrauti. 

Diskusijai su studentais, kurie baigė mokslus, sugalvoti klausimai : 

1. Ar verta tęsti mokslus po bakalauro? 

2. Kaip sėkmingai įsilieti į darbo rinką? 

3. Ar lengvai suderinti mokslą su darbu? 

4. Ar dabar dirbi pagal specialybę? 

5. Ar turi kontaktus su grupiokais, kaip jiems sekasi (iš profesinės pusės)? 

6. Kas paskatino stoti į šitą specialybę? 

7. Kas labiausiai praverčia iš žinių, kiek realiai panaudoji? 

8. Motyvacija ar kompetencija? 


